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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön, mint a környezetvédelemért felelős miniszter, 
milyen lépéseket tervez tenni, hogy a gödi Samsung-gyár vízvizsgálati adatai nyilvánossá 
váljanak végre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megdöbbenéssel értesülhettünk róla, hogy hiába mondta ki elsőfokon a bíróság az atlatszo.hu portál
által indított adatigénylési perben, hogy a vízügyi hatóságnak nyilvánosságra kell hoznia a gödi
akkumulátorgyár  monitoring  adatait,  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  fellebbezett  a
döntés ellen.

Az  akkumulátorgyártás  kiemeleten  kockázatos,  környezetszennyező  iparág,  ahogy  azt  Ön  is
elismerte miniszterjelölti meghallgatásán. Ráadásul a gödi gyárat a helyi lakosok megkerülésével,
akaratuk ellenére telepítették oda. Így a legkevesebb az lenne,  hogy korrekt és átlátható módon
működik a gyár, és mindent megtesz a lakosok teljes körű tájékoztatásáért. Ha a miniszter úr kertje
végébe  telepítenének  egy  veszélyes  üzemet,  Ön  is  elvárná  a  világos  beszédet  és  egyértelmű
cselekvést, főleg úgy, hogy független mérések veszélyes anyagokat, az akkumulátorgyártás során
használt mérgező oldószert mutattak ki gödi kutakban. A helyi lakosok követelése és a hírportál
adatigénylése teljesen helyénvaló, érthető, szükségszerű, és az elsőfokú bírósági döntés értelmében
jogos.

Ezért, mint a környezetvédelemért felelős minisztertől, a következő kérdésekre várom válaszát:

• Mi az álláspontja a Fővárosi katasztrófavédelem fellebbezéséről? Ha egyetért vele, miért? 
Ha nem ért vele egyet, felvettee a kapcsolatot a katasztrófavédelem illetékeseivel és kért-e 
tájékoztatást az ügyben?

• Személyesen járt-e a Samsung-gyár vezetőinél, a helyi önkormányzatnál és egyeztetett-e az 
érintett helyi civil szervezetekkel? Milyen konkrét egyeztetések történtek a minisztériuma 



 
részéről a felsorolt érintettekkel?

• Tervezi-e, hogy a katasztrófavédelemmel egyeztessen és kérje a mérési adatok 
nyilvánosságra hozatalát?

• Egyetért-e azzal a megközelítéssel, hogy egy veszélyes üzem szomszédságában élő 
lakosokkal szemben az egyetlen tisztességes eljárás, ha teljeskörű tájékoztatást kapnak a 
gyár által okozott környezeti terhelésekről és kockázatokról, köztük a perben érintett 
monitoring adatokról?

Válaszát előre is köszönöm!

Dr. Keresztes László Lóránt
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